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Abstract (en)
The energy accumulator (1), the working substance of which in normal operation is present partially as ice, contains as liquid working substance
(71) an aqueous solution of a substance which lowers the freezing point, e.g. of a salt or of an alkaline solution. From such an aqueous solution, the
water crystallises on cooling in the form of small ice platelets and ice grains (78) which with the solution (71) form an ice mush (79). As a result the
formation of a compact ice layer, by which the evaporation and thus the ice production would be brought to an end in a short time, at the boundary
layer between liquid and vapour is prevented.

Abstract (de)
Der Energiespeicher (1), dessen Arbeitsmittel im Normalbetrieb teilweise als Eis vorliegt, enthält als flüssiges Arbeitsmittel (71) eine wässrige
Losung eines gefrierpunkterniedrigenden Stoffes, z.B. eines Salzes oder einer Lauge. Aus einer derartigen wässrigen Lösung kristallisiert beim
Abkühlen das Wasser in Form kleiner Eisplättchen und Eiskorner (78) aus, die mit der Lösung (71) einen Eisbrei (79) bilden. Dadurch wird
verhindert, dass sich eine kompakte Eisschicht, durch die die Verdampfung und dadurch die Eiserzeugung in kurzer Zeit zum Erliegen kommen, an
der Grenzfläche zwischen Flüssigkeit und Dampf bildet.
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